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W sprawie. mi.;Jlich szaletów.

Co pewien czas,jak bumerang powraca sprawa miejskich szaletów.

Mieszkańcy,którzy będąc na mieście (i w potrzebie) musząprosić się i zebrać w

sklepach czy barach o udostępnienie toalety.

A co zprzyjezdnymi: turystami ipielgrzamami?

Proszę o wyczerpujące informacje na powyzszy temat. Czy istnieje spójny

plan rozmieszczenia szaletów na terenie całego miasta, cry Ę|ko myśli się o

śródmieściu?

Jerzy Nowakowski


